



COLEMAN TECH
CHARTER HIGH SCHOOL

**美国科尔曼科技
特许高中**



School Profile

Coleman Tech Charter High School (CTCHS) is a university preparatory public school that is technology-focused. CTCHS is grounded in the belief that when students are provided a rigorous and relevant environment, they will meet or exceed academic and personal expectations. CTCHS is accredited by Western Association of Schools and Colleges (WASC) and it offers a full-range of University of California and California State University approved A-G courses as well as Advanced Placement courses.

CTCHS believes that a graduate prepared to thrive in the 21st century is self-motivated, competent and has the skills to be a lifelong learner. The educated person:

- Reads, writes, speaks and problem solves with clarity and precision;
- Thinks critically as well as challenges and questions;
- Uses the latest digital technology and communication tools to access, manage, integrate, and evaluate information, constructs new knowledge and communicates effectively.

Mission

Coleman Tech Charter High School will prepare students to graduate from college through personalized instruction that fosters individual talents and achievements in a 9-12 student-focused, technology-enhanced, and globally-connected environment.

Accreditations

Coleman Tech Charter High School is regionally accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC).

学校简介

美国科尔曼科技特许高中（简称：CTCHS）是一所公立学校。学校专门提供以科技课程为主的为进入大学做准备的预备课程。科尔曼科技特许高中的办学理念是：当学生在一个相互关联的缜密的学习环境中学习时，他们不仅能实现自身的学术及个人发展目标，并有可能超越这些目标。科尔曼科技特许高中受美国院校西部联盟认证，并提供一系列受美国加州大学和美国加州州立大学联校认证的A-G课程，以及著名的大学先修课程。

科尔曼科技特许高中认为，要成为一名在21世纪发光发热的国际化人才，毕业生们应该具备上进心、胜任力以及不断学习追求进步的能力。一个受过良好教育的人应该具备以下能力：

- 清晰、准确地读、写、说并解决问题；
- 辩证地分析问题并提出挑战与疑问；
- 运用最新的电子科技和交流工具管理、整合与分析信息，建立新的知识并有效沟通。

我们的愿景

科尔曼科技特许高中将为学生们提供个性化的指导，在以9-12年级的学生为主、强调科技提高以及全球化的环境中，培养他们的个人才华与成就，使他们为大学学习做好准备。

认证

科尔曼科技特许高中受美国院校西部联盟认证。



Our High School Curriculum

我们的高中课程

CTCHS curriculum is rigorous, relevant, and meets (or exceeds) the standards expected for admission into reputable universities. CTCHS offers WASC approved courses, Advanced Placement courses, and Honors courses. Courses offered at CTCHS are also A-G approved for admission to the University of California and California State University.

科尔曼科技特许高中的课程设置缜密且相互关联，达到并超越许多国际知名大学的录取要求。学校提供受美国院校西部联盟认证的课程，大学先修课程以及荣誉课程。课程同时也受美国加州大学和美国加州州立大学的A-G认证。

The A-G courses, also known as Subject Requirements, are one of three requirements needed for admission into University of California and or California State University. Specifically, students must complete a pattern of fifteen (15) college-preparatory courses from the areas of history/social science, English, mathematics, lab science, a foreign language, visual and performing arts, and a college-preparatory elective.

A-G课程也称“学科要求”，是学生申请加州大学及加州州立大学的三个必要条件之一。学生必须完成一系列15个大学预备课程，包括历史/社会科学、英语、数学、实验室科学、除英语外的一门语言、视觉及表演艺术和一门大学预备选修课。

CTCHS also offers Advanced Placement (AP) courses. Advanced Placement is a program created by the College Board offering college-level curriculum and examinations to high school students. Colleges and universities in the United States often grant credits to students who obtain high scores on the examinations. CTCHS is audited by the College Board annually to ensure the AP curriculum and coursework satisfies the College Board's requirements.

科尔曼科技特许高中也提供大学先修课程。大学先修课程是美国大学理事会为优秀的高中生们开设的提前修读大学课程及测试的项目。在大学先修课程测试中取得优秀成绩的学生们往往会受到美国各大知名大学的青睐。为保证课程达到美国大学理事会的要求，科尔曼科技特许高中每年都需要接受大学理事会的审核。

Coleman Tech Charter High School Advantages

科尔曼科技特许高中的独特优势

- **CTCHS offers a comprehensive college-preparatory education (A-G and AP courses)**

The courses offered at CTCHS reflect its rigorous college-preparatory focus. CTCHS offers WASC-approved A-G coursework, Honor Programs, and Advanced Placement courses. Graduates of CTCHS meet the admission requirements for University of California (UC) and California State University (CSU).

科尔曼科技特许高中提供包括A-G课程和大学先修课程在内的一系列为大学教育做准备的综合课程

学校提供的课程设置缜密，并着重于为大学教育做准备。科尔曼科技特许高中提供的课程包括受美国西部院校联盟认证的A-G课程、荣誉课程和大学先修课程。从科尔曼科技特许高中毕业的学生将满足申请美国加州大学及美国加州州立大学的条件。

- **CTCHS is accredited by the Western Association of Schools and Colleges (WASC)**

The Western Association of Schools and Colleges (WASC) is one of the six regional accrediting associations in the United States. CTCHS is fully accredited by WASC.

科尔曼科技特许高中受美国西部院校联盟认证

美国西部院校联盟是美国六大院校联盟之一。科尔曼科技特许高中受美国西部院校联盟认证。

- **Top Universities in California**

According to the Academic Rankings of World Universities (conducted by Shanghai Jiao Tong University), five (5) of the top fifteen (15) universities are located in California.

美国加州知名大学林立

根据上海交通大学的“世界大学学术排名”，世界顶尖的前15所大学中有5所坐落在美国加州。

Institutions	这些院校包括:
Stanford University	斯坦福大学
University of California Berkeley	加州大学伯克利分校
California Institutes of Technology	加州理工学院
University of California Los Angeles	加州大学洛杉矶分校
University of California San Diego	加州大学圣地亚哥分校

Source: <http://www.shanghairanking.com/index.html>
资料来源: <http://www.shanghairanking.com/index.html>

- **Small Class-size**

In addition to a rigorous college preparatory program, the small class-size at CTCHS allows students to learn more, learn faster, and have more opportunities to interact with teachers.

- **小班教学**

科尔曼科技特许高中不仅为学生们提供设置缜密的大学预备课程，小班授课的教学方式也使学生学到更多知识，更快地掌握知识，并且有更多的机会与老师和社区互动。

- **Technology Based**

CTCHS identifies that a technology-enhanced learning environment is fundamental for the 21st century students. CTCHS will prepare the students to contribute productively in society by building a collaborative learning community with a(n):

- Culture that encourages risk-taking and critical thinking;
- Technology Enhanced Classroom Setting – including a personal laptop for every student ;
- Rigorous and Relevant Standards-Based Curriculum;
- Strong emphasis on computing and technology throughout the curriculum;
- Opportunity to participate in a high-velocity business cycle.

- **以科技为基础**

科尔曼科技特许高中认为高科技的学习环境是21世纪学生学习的基础。为了使学生们成为社会的栋梁之才，学校立志于为学生们建立一个合作学习的环境。这种学习环境应该包括：

- 鼓励学生们大胆创新和辩证思考的学习氛围
- 高科技的学习环境—包括每名学生一部笔记本电脑
- 缜密与相关的以教育部标准为基础设置的课程
- 在整个课程设置中对电脑技巧和科技的强调
- 参加高速运转的商业运作周期的机会



Tuition and Fees

学费及其他开销

Estimated Cost for International Students in US Dollars

国际学生费用估算（以下均为美金）

Major Fees*:

Tuition	\$21,500
Application Fee	\$250
Registration Fee	\$1,000
I-20 Fee	\$400
Textbook Fee	\$500
Living Expenses	About \$1,200 (depends on individual situation)
Health Insurance	\$1,500 per year

* The above fees are for reference only, and are subject to changes. Fees are based on basic packages.

主要费用*:

学费	\$21,500
申请费	\$250
注册费	\$1,000
I-20 费	\$400
书本费	\$500
食宿费用	大约 \$1,200 (因人而异)
医疗保险	大约 \$1,500/年

*以上费用仅供参考。费用估算基于基本开销。

Note: The relevant fees must be paid with money order, cashier's check, or wire-transfer from an insured U.S. bank or financial institution to Coleman Tech Charter High School prior to the issuance of an I-20.

备注：学费及相关费用的总额需以汇票或被保险的美国银行或金融机构所开出的银行本票的形式支付。收款人请注明“Coleman Tech Charter High School”。所有款项到帐后学校方可出具I-20文件。



International Admission Requirements

国际学生录取要求

CTCHS will only consider applicants with:

- A minimum school grade point average of a "B" or "2.5" on a 4.0 scale
- A minimum IELTS of 5.0 or a TOEFL score of 48 (internet) or 460 (paper)
- Sufficient funding for one academic year's tuition and living expenses
- Official transcripts of all your marks/scores you have received

Please note that CTCSH is currently only accepting international students in grade nine, ten, and eleven.

申请科尔曼科技特许高中的学生须满足以下条件:

- 学校平均分GPA达到 "B" 或 "2.5" 以上(满分为4.0)
- 雅思成绩5.0以上, 托福iBT 48分以上或PBT 460分以上
- 足够支付一年学费及生活开销的资金证明
- 正式成绩单(包括所有在校成绩)

科尔曼科技特许高中目前只接受就读 9、10、11年级的国际学生。

Contact 联系

For more information, please contact:

欲知详情, 请与下述负责人联系:



DISCLAIMER 免责声明:

This writeup is for general reference only and is subject to changes. For the most up-to-date info, please refer to the website of the institution itself.
此介绍仅供参考。内容随时会有更改, 欲知最新资讯, 请参看该学校的网站。